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Kære naboer, 

Endnu et år er gået. Bestyrelsen trak i arbejdshandskerne, og har iværksat en 
række initiativer, som vi har løftet i godt og humørfyldt fællesskab. 

 

Vores planer for de grønne områder er vi fortsætter med den grønne linie som 
hidtil, og har nået rigtig meget i forhold til de langsigtede målsætninger.  
Vi håber at arbejdet med de grønne områder i det kommende år fortsættes.  

 

Havedagene er meget vigtige for vedligeholdelsen af vores grønne områder. 
Årets havedage er traditionelt havedage, hvor vi også får klaret rigtige mange 
opgaver.  
Grundet den store mangel på vedligeholdelse af området i gavlen ved 109, 
måtte vi, for at få beskåret området, gå hårdere til værks end vi ønskede. Det-
te blev drøftet med de fremmødte, og bestyrelsen tog ansvaret. Bestyrelsen 
har, et par gange fremlagt forslag til reetablering af området, men begge for-
slag er blevet kraftigt kritiseret, hvorfor bestyrelsen ikke har foretaget sig 
yderligere. 

Fremmødet til begge havedage var flot, og bestyrelsen vil gerne takke mange 
gange til alle der deltog. 

Der er i år ikke sket så meget med legepladserne som vi kunne ønske os. Fejl 
og mangler er blevet udbedret i henhold til den lovmæssigt udførte tilstands-
rapport.  

 

Grundet den personlige og til tider ubehagelige tone der er kommet, vælger 
størstedelen bestyrelse at træde tilbage. Da dette drejer sig om enkelte perso-
ner, vil bestyrelse ikke kommentere dette yderligere på generalforsamlingen.  

Håber ikke at den nye bestyrelse skal opleve det samme. 

 

På vegne af bestyrelsen 

Kurt Blasen, Formand 


